

12 November 2025

Announcement of the Results of the Board of Directors' Meeting to approve the Financial Results

To: Bahrain Bourse

Gulf Hotels Group B.S.C. would like to announce that its Board of Directors held its meeting on **Wednesday**, **12 November 2025** at **12:00 PM**, where it discussed and approved the following:

- 1. Ratification and approval of the minutes of the Board of Directors' meeting held on 12 August 2025, and all resolutions passed by circulation since that meeting;
- 2. Approval of the financial results for the period ended 30 September 2025; and
- 3. Other ordinary items.

نتائج اجتماع مجلس الإدارة لاعتماد البيانات المالية

السادة / بورصة البحرين

تعلن مجموعة فنادق الخليج ش.م.ب. بأن مجلس إدارة الشركة قد عقد اجتماعه يوم الأربعاء الموافق 12 نوفمبر 2025 وذلك في تمام الساعة 12:00 مساءً، حيث تم مناقشة واقرار ما يلي:

- 1. التصديق والموافقة على محضر اجتماع مجلس الإدارة المنعقد بتاريخ 12 اغسطس 2025، بالإضافة إلى جميع القرارات التي تم اصدارها بالتمرير أو التداول منذ ذلك الاجتماع؛
 - 2. الموافقة على البيانات المالية للفترة المالية المنتهية في 30 سبتمبر 2025؛
 - 3. أمور اعتيادية اخرى.

Name	Reem Alrayes		الاسم
Title	Legal Counsel, Compliance & Board Secretary		المسمى الوظيفي
ختم الشركة Company Seal		التوقيع Signature	
و من فرا من المن المن المن المن المن المن المن		(mulls)	